
Ordinært styremøte
Torsdag 11. Mai 2023, kl. 16:15, rom: V139

Fysisk fagutvalg

sak num Sakstittel O/V/D

O: Orienteringssak. V: Vedtakssak. D: Diskusjonssak.

89 2023 Godkjenning av innkalling V

Innkallingen godkjennes med akklamasjon

90 2023 Valg av ordstyrer og referent V

Rachel velges som ordstyrer, og Mads velges som referent med Akklamasjon.

91 2023 Godkjenning av referat V

Forrige ukes referat godkjennes ved akklamasjon.

92 2023 Orienteringer O

• Leder opplyser om at FFU har fått penger fra FI til å dekke både bachelor-
og masterseremoniene.

• Emneevalueringsansvarlig har sendt ut evalueringsskjema til alle relevante
studenter ved emnene som skal evalueres.

• MNSU-representant opplyser om allmøte for MNSU den 26. Mai.
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• Arrangementsjef holdte arbeidsforum angående fastsetting av program til
seremoniene, der ble avklart rekkefølger av talene, samt drøftet hvilken
rolle de spiller gjennom seremoniene. Tidspunktene er også fastsatt, da
det blir masterseremoni fra 17-18, og bachelorseremoni fra 18-19, samt
grillfest utover dette. Separate invitasjoner til begge seremoniene er sendt
til StudieAdm, som nå må sende videre til alle relevante studenter. Det
blir fotograf for masterstudentene ved deres seremoni, og ikke for bachelor-
studentene, da dette passer bedre i timeplanen, samt er masterseremonien
på sett og vis "viktigere". QR-kode er sendt til PR: Fysiske medier slik
at plakat kan lages. Det luftes også intensjon om nytt arbeidsforum om 2
uker. Det blir forresten ikke Fysikk i Origo denne måneden, da det generelt
sett bare passer dårlig.

• Nestleder skal bestille 4 gavekort på 300 kr hver for eksamensverkstede-
ne, og opplyser om at vi ikke har fått fakturert MFU for halvparten av
kostnadene på integreringskonkuransen enda, grunnet grusomt forsinket
faktura for utleie av utstyr fra RF-Regi, altså må vi mase på sistnevnte.
Det Presiseres også at refusjoner til FFU må sendes inn før sommeren, da
dette ikke blir gjort på sommeren.

• Lesesalsmajor viser til tom plass på lillefy, og minner om at mulig interes-
serte studenter kan foreslås, slik at de kan tilbys plassen. Det planlegges
å ta bilde av et plassen for å legge ut tilbudet på Instagram.

• Det opplyss om intensjoner for arrangering av NFK neste vår, og det etter-
spørs litt tilgjengelig arbeidskraft slik at dette kan skje. FFU uteulukker
ikke å bistå noe med dette. det stilles spørsmål til om dette er noe som
er tilgjengelig for ELITE og, og det utelukkes heller ikke for at SEF kan
bistå, men at de da har en forventning på å få noe ut av det, slik som
å være med. Det redegjøres for hva NFK er, og opplyses om at tematisk
sett blir det fysik fokus, og at dette på ingen måte utelukker studenter fra
ELITE med interesse for temaet, eller for å delta.

93 2023 Bedriftsdag på FI O/D

Neste semester planlegges det arrangering av en Bedriftsdag på FI, som FFU
er ansvarlig for å promotere. Det er satt frist for å kontakte bedrifter innen den
3. Juni, en liste av bedrifter som skal kontaktes er fastsatt. Den overordnete
planen er at bedriftene skal holde stands, så foredrag, og deretter bli med på
kjellerpub med studentene. det er planlagt å høre med kjelleren på Helga Engs
angående dette. Det er tanken å ta en betydelig sum for eventet, men det er noe
uklarhet rundt hvem som skal ta den, som skal oppklares fortløpende. Datoen
blir uka etter midtveisuka, helst på en Fredag.

94 2023 Systematisering av Fagutvalget D

Det er ønskelig å fordele arbeidsoppgavene jevnere blant vervene i Fautgvalget.
I denne forbindelsen foreslås det å minke intensiteten på diverse verv ved å spre
ut oppgavene over lengre tid, gjerne med innføring av tidsfrister, samt vektlegge
komitéene betydelig. Deltakelse på arbeidsforum må være høyere prioritering
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for folk flest, slik at det unngås at samme folk dukker opp på alle sammen. Det
presiseres at Fagutvalget har et sterkt behov for representasjon fra masterstu-
dentene, og medlemmer på 3. året sitt oppfordres til å vurdere å fortsette. Det
nærmere seg slutten på fagutvalgets møter for semestret, og det oppfordres på
det aller sterkeste til skriving av erfaringsrapporter. Det opplyses også om at le-
der er i gang med å skrive attest for alle i Fagutvalget. ection*95 2023 Eventuelt
O/D

Alle får attester for deltakelsen i fagutvalget, Disse gis ut etter sommeren.
Eksamensverkstedene foregår snart, vi skal fikse brus til de som vi har ansvaret
for, disse er følgende emner:

• FYS1001,

• FYS2140,

• FYS1210,

• FYS3120.

Styremedlem sier ja til å ta med seg brus for FYS3120, da de planlegger å delta
selv. Ellers vurderer PR: Fysiske medier å tilby seg å ta ansvar for de som foregår
samme dag (3 av de).

96 2023 Møtekritikk

check-out kl 16:40

Navn på referent
Mads S. Balto
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